
 

 

Referat af bestyrelsesmøde tirsdag d. 9. juni 2009 

  

Til stede: Viggo, Lena, Britta, Kasper, Birgit og Henrik 

Afbud fra Bent 

  
  
  Tekst Ansv. 
  Viggo bød velkommen, og havde følgende dagsorden til mødet: 

  
Dagsorden: 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 
2. Indgået post og meddelelser fra medlemmerne, herunder 
opdatering af medlemsliste. 
3. Gennemgang af opgavelisten. 
4. Opfølgning på andre sager: Forarbejde til evt. legeplads ved store 
parkeringsplads, indkøb af bord/ bænkesæt, rabatordninger. 
5. Sommer-info til medlemmerne 
6. Eventuelt - herunder næste møde 
  

  

Pkt. 1 Referat fra sidste bestyrelsesmøde d. 28.4.2009 blev godkendt. 
  

  

Pkt. 2 Indgående post: 
  
Viggo havde fået enkelte rettelser til medlemslisten. Liste bliver 
opdateret. 
  
Besked fra kassereren: 
Alle har indbetalt pr. 1.3, dog med en enkelt undtagelse, som 
formentlig falder på plads ved salg. 
  

  
  
  
  
  
  
  
  

Pkt. 3 Gennemgang af opgavelisten: 
  
Jf. 1 – Viggo har talt med Arne larsen fra ”Druedahlvejens 
Entreprenør Forretning” igen, og forventer at afholde et møde i uge 
25. 
  
Jf. 2 – Intet nyt 
  
Jf. 3 – Intet nyt 
  
Jf. 4 – Indkøb af mål, ca. 1.000,- kr. VP bestiller 
  
Jf. 5 – Intet nyt 
  
Jf. 6 – Intet nyt 
´ 
Jf. 7 – Græsrabatter er gennemgået og renoveret af Jørgen, JDT 
Anlæg. Skal formentlig eftersås til efteråret. 
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Pkt. 4 Henrik havde taget billeder af et eksempel på en ”naturlegeplads” 
med fortrinsvis med træstammer, stubbe og store natursten, som 
ikke kræver godkendelse. Absolut et koncept vi skal arbejde videre 
med. Viggo har kontaktet ”Skovskolen”, og afventer svar. 
  
Bord/bænkesæt er bestilt, leveres i løbet af et par uger. 
  
Henrik har fået kontakt til en VVS installatør og en elektriker, der 
gerne vil tilbyde 10 % til grundejere fra Duedyssegård. Vil blive 
lagt ud på hjemmesiden. Henrik tager kontakt til Bent 
  

  
  
  
  
  
  
  
HN/BP 

Pkt. 5 Viggo formulerer infobrev med info om: 
-          borde/bænkesæt 
-          mål på boldbanen 
-          rabatordninger 
-          hjemmesiden 

  
Britta uddeler, når det bliver aktuelt. 
  

VP/BS 

Pkt. 6 Henrik forespurgte om der evt. kunne gøres noget ved udsynet fra 1. 
stikvej (nr. 78-110). Vi fortalte, at vi havde undersøgt diverse 
muligheder. Det forsøges dog, at tage kontakt til ejeren af 
hjørnegrunden, om hækken evt. må tilrettes, på G/F’s regning, så 
det kan forbedre udsynet. Henrik tager sig af dette. 
  
Bent havde udskrevet statistik vedr. brug af hjemmesiden, og den 
bliver brugt i vid udstrækning. Vigtigt at den er opdateret og 
relevant, så folk bruger den mere og mere. 
  
Næste møde tirsdag d. 25. august kl. 19.00 hos Lena 

HN 
  
  
  
  
  
  
  
  
  
Alle 

 


